



KERAJAAN MALAYSIA
PEJABAT KEMENTERIAN PEMBANGUNAN LUAR BANDAR
NEGERI SELANGOR/ WILAYAH PERSEKUTUAN

KENYATAAN SEBUT HARGA PENDAFTARAN DALAM TALIAN

Sebut harga adalah dipelawa daripada kontraktor-kontraktor **BUMIPUTERA** yang berdaftar dengan Pusat Khidmat Kontraktor (PKK), Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) dalam **Gred, Kategori dan Pengkhususan** yang berkaitan untuk melaksanakan kerja-kerja berikut:

BIL	BUTIR-BUTIR SEBUT HARGA	SYARAT KELAYAKAN	TARIKH & MASA PENDAFTARAN	DOKUMEN SEBUT HARGA	TARIKH TUTUP & TEMPAT SERAHAN
1	CADANGAN KERJA BAIK PULIH DAN MENURAP SEMULA JALAN SERTA KERJA-KERJA YANG BERKAITAN DI KAMPUNG HAJI RAZALI, TANJUNG KARANG, SELANGOR KPLB.SH.15/2020/SEL15	Berdaftar dengan: i. CIDB - Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) ii. CIDB - Sijil Perakuan Pendaftaran GRED: G1, Kategori: CE, Pengkhususan: CE01 (Pembinaan Jalan dan Pavmen) iii. Bhgn. Pembangunan Kontraktor dan Usahawan – Sijil Kontraktor Kerja Taraf Bumiputera iv. Kontraktor berdaftar di DAERAH KUALA SELANGOR.	PENDAFTARAN SECARA DALAM TALIAN MELALUI PAUTAN: KPLB.SH.15/2020/SEL15 https://forms.gle/qHGoaPXijYCAKbWJ8 TARIKH & WAKTU DIBUKA: 10 Jun 2020 (Rabu) 12.30 Tengahari TARIKH & WAKTU DITUTUP: 11 Jun 2020 (Khamis) 12.31 Tengahari	PAUTAN BAGI DOKUMEN SEBUT HARGA AKAN DIBERIKAN MELALUI E-MEL KEPADA SYARIKAT YANG TELAH MEMBUAT PENDAFTARAN	TARIKH: 19 Jun 2020 (Jumaat) MASA: 12.00 Tengahari TEMPAT: Aras Lobi, Kementerian Pembangunan Luar Bandar, No.47 Persiaran Perdana, Presint 4, Pusat Pentadbiran Kerajaan Persekutuan, 62100 Putrajaya

- Hanya **PENAMA** yang **membuat pendaftaran secara dalam talian dan memenuhi syarat SAHAJA** akan diemelkan pautan bagi dokumen sebut harga.
- Dokumen Sebut Harga yang telah disempurnakan hendaklah **dimasukkan ke dalam sampul surat berlakri dan dicop dengan cop syarikat di sebelah atas kanan sampul surat** dan dimasukkan ke dalam Peti Tawaran seperti di alamat di atas.
- Dokumen Sebut Harga yang **LEWAT** diterima selepas tarikh tutup di atas tidak akan dipertimbangkan. Kementerian tidak akan bertanggungjawab terhadap sebarang kehilangan, kelewatan dan sebagainya ke atas dokumen yang dihantar melalui Pos Berdaftar atau Kurier.
- Pejabat KPLB Negeri Selangor/ Wilayah Persekutuan tidak terikat menerima tawaran terendah atau sebarang tawaran atau memberi apa-apa sebab sesuatu tawaran itu ditolak.